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Evaluatie Formule 1 Zandvoort-

Editie 2022

Inleiding
Op 2, 3 en 4 september 2022 heeft in Zandvoort, net als in 2021, de Formule 1 plaatsgevonden. De

gemeente Bloemendaal is, samen met diverse andere gemeenten en instanties, zowel ambtelijk als

bestuurlijk betrokken geweest bij de voorbereidingen voor dat evenement. Leden van de ambtelijke

projectgroep hebben vanaf medio februari 2022 deelgenomen aan externe projectgroepen die door

de gemeente Zandvoort en/of organisator Dutch Grand Prix (DGP) zijn samengesteld. Het ging daarbij

o.a. om de totstandkoming van het mobiliteitsplan en het proces van de doorlaatbewijzen. Daarnaast

is, ook op bestuurlijk niveau, intensief overleg gevoerd met DGP over de verhuur van de

parkeerterreinen P1 en P2 bij de Kop Zeeweg.

Voor dit jaar staat de F1 race opnieuw op de kalender, op 25, 26 en 27 augustus. Deze evaluatie

beschrijft de processen vanuit het perspectief van de gemeente met als doel inzicht te krijgen in wat

goed en minder goed is gegaan, zodat hieruit lessen kunnen worden getrokken voor de voorbereiding

en uitvoering van de volgende editie(s) van het evenement. Op die manier wordt geprobeerd de

overlast die door het evenement ontstaat zo beperkt mogelijk te houden voor inwoners en

ondernemers van de gemeente Bloemendaal.

De evaluatie is tot stand gekomen door input van de ambtelijke projectleden en hun ervaringen. Ook

zijn klachten en meldingen van bewoners meegenomen. Daarnaast is de evaluatie van de gemeente

Zandvoort geraadpleegd. Vervolgens is de evaluatie besproken in het college van B&W.

Gezien de impact van het evenement voor de ondernemers van Bloemendaal aan Zee en door het door

hen georganiseerde evenement direct naast parkeerterrein P1, staat op korte termijn een overleg

gepland. Helaas is het niet gelukt dit eerder te plannen maar de uitkomsten van het gesprek zullen

meegenomen worden bij de voorbereidingen voor de komende editie(s).

Algemene indruk
De gemeente Bloemendaal kijkt terug op een goed verlopen evenement. Er hebben zich geen

noemenswaardige veiligheidsincidenten voorgedaan en het mobiliteitsplan, inclusief het systeem van

doorlaatbewijzen, heeft goed gewerkt. De stationering van verkeersregelaars bleek, met name op de

vrijdag, wel een aandachtspunt en is in overleg met DGP aangepast waar mogelijk. Verder heeft het

interne projectteam kunnen profiteren van de ervaringen die zijn opgedaan tijdens de eerste editie in

2021. Toch wordt geconstateerd dat de impact op de gemeentelijke organisatie groter is dan gewenst.

Zonder deze inzet is het echter niet mogelijk om het evenement voor inwoners en ondernemers van

Bloemendaal veilig te laten verlopen. Voor de aankomende editie(s) zal dus opnieuw ambtelijke (en

bestuurlijke) inzet vanuit Bloemendaal noodzakelijk zijn.



Belangrijkste lessen
Om ervoor te zorgen dat het evenement zo weinig mogelijk nadelige gevolgen voor de gemeente

Bloemendaal heeft, zijn er een aantal belangrijke lessen die extra aandacht behoeven bij de volgende

editie(s).

Mobiliteitsplan en doorlaatbewijzen

De verkeersmaatregelen, die voortvloeien uit het mobiliteitsplan, hebben een grote impact op de

gemeente. Ondanks alle inspanningen zijn er toch de nodige vragen en klachten binnengekomen over

onduidelijkheid over routes, het gebruik van doorlaatbewijzen en het niet ontvangen van

doorlaatbewijzen terwijl mensen daar wel recht op hadden. Dat laatste heeft, met name in de laatste

week voorafgaand aan het evenement, bij de afdeling burgerzaken extra werk opgeleverd.

Om een groot deel van de onduidelijkheid over routes weg te nemen zullen wij er bij de gemeente

Zandvoort en DGP voor blijven pleiten dat bij de komende editie(s), net als in 2021, een interactieve

kaart beschikbaar wordt gesteld waarop de verkeersmaatregelen uit het mobiliteitsplan geraadpleegd

kunnen worden.

Het systeem van doorlaatbewijzen, en de bijbehorende ringenstructuur uit het mobiliteitsplan, zijn in

de basis goede instrumenten om de overlast zo beperkt mogelijk te houden en de bereikbaarheid van

diverse wijken te reguleren. In het mobiliteitsplan voor de komende editie(s) zal door alle betrokkenen,

waaronder de veiligheidsdiensten, opnieuw bekeken worden hoe die ringenstructuur het meest

optimaal kan worden ingesteld. Dat geldt uiteraard ook voor het nemen van andere

verkeersmaatregelen zoals het afsluiten van wegen en de bijbehorende bebording. Daarnaast is het

essentieel om in overleg te blijven met de andere wegbeheerders en de beheerders van het spoor.

Toezicht op het wel of niet ontvangen van een doorlaatbewijs door een bewoner of ondernemerblijft

een aandachtspunt aangezien we daarvoor afhankelijk blijven van de verspreider. We gaan daarover

met de gemeente Zandvoort en DGP in gesprek om te kijken hoe we de verspreiding verder kunnen

optimaliseren.

Ten aanzien van het gebruik van de parkeerterreinen P1 en P2 als fiets- en scooterparkeerplaats zal op

basis van de eerste versie van het nieuwe mobiliteitsplan blijken of de organisatie opnieuw gebruik

wenst te maken van deze terreinen. Naar aanleiding daarvan zal, net als bij de twee voorgaande

edities, een huurovereenkomst moeten worden gesloten tussen de gemeente en DGP. Hierbij zal niet

alleen de financiële kant besproken worden maar zullen we, mede na overleg met de ondernemers

van Bloemendaal aan Zee, kritisch kijken naar de exacte afspraken, waaronder de tijdstippen van het

ingaan en eindigen van de huurperiode. Tevens moet naar de behoefte van deze groep ondernemers

worden gekeken en dient bepaald te worden of eventuele initiatieven passend zijn of passend kunnen

worden gemaakt.

Communicatie

De communicatie in de aanloop naar het evenement vormt een belangrijk onderdeel. Afgelopen editie

hebben wij als gemeente op allerlei manieren inwoners en ondernemers geïnformeerd. Naast de

gemeentelijke website zijn hiervoor ook de social media kanalen van Bloemendaal gebruikt en is er

een informatiebrief gestuurd naar bewoners en ondernemers die een doorlaatbewijs nodig hadden

om hun huis en/of winkel te bereiken. Organisator DGP was, in tegenstelling tot de eerste editie, niet

alleen per e-mail of social media maar ook telefonisch bereikbaar. De gemeente heeft zich vooraf sterk

gemaakt voor deze telefonische bereikbaarheid van DGP.



Voor de algemene informatievoorziening geldt dat ook bij volgende editie(s) gebruik zal worden

gemaakt van de hierboven genoemde kanalen. Belangrijk aandachtspunt daarbij is dat de informatie

continue up-to-date blijft. Op het gebied van de telefonische bereikbaarheid van DGP is ook nog winst

te boeken. Het gaat dan concreet over de dagen en tijden waarop het nummer gebeld kan worden. Dit

moet voor de komende editie(s) worden uitgebreid om niet onnodig de druk neer te leggen bij ons

eigen klantcontactcentrum.

Side-event Kop Zeeweg

Afgelopen editie hebben diverse paviljoenhouders van Bloemendaal aan Zee een gezamenlijk side-

event georganiseerd direct naast parkeerterrein P1 op de Kop van de Zeeweg. De gemeente heeft

hiervoor intensief overleg gevoerd met zowel de initiatiefnemers als met de gemeente Zandvoort en

DGP.

Ondanks alle inspanningen was er lange tijd onduidelijkheid over de exacte invulling van het terrein.

Indien de paviljoenhouders tijdens de komende editie(s) opnieuw een soortgelijk evenement willen

organiseren zal dit beter moeten worden ingepast met het eventueel te verhuren terrein aan DGP.

Bovendien is het voor het doorlopen van alle processen, waaronder de vergunningsaanvraag, en de

afstemming met o.a. de veiligheidsdiensten belangrijk dat een dergelijk initiatief eerder vorm krijgt

dan afgelopen jaar het geval was. Begin februari staat een overleg gepland met de paviljoenhouders.

Tijdens dit overleg worden het side-event 2022 en de initiatieven voor 2023 besproken.

Komende editie(s)

Voor de komende editie(s) zullen we naast de hierboven genoemde lessen ook een intern

draaiboek/stappenplan inclusief tijdspad opstellen op basis van de ervaringen van de eerste twee

edities. Dit moet ervoor zorgen dat de ambtelijke projectgroep nog beter kan functioneren. Daarnaast

zullen, om inzicht te krijgen in de tijdsbesteding, alle leden van de projectgroep zo goed mogelijk hun

uren registreren.

Conclusies
- Een zo duidelijk mogelijk mobiliteitsplan en een interactieve kaart waarop zichtbaar is welke

gebieden zijn afgesloten en toegankelijk zijn met een doorlaatbewijs;

- Verbetering/verplaatsing van bebording en stationering van verkeersregelaars, bijvoorbeeld

bij de spoorwegovergang Overveen;

-__Plaatsing bebording voor de verduidelijking bereikbaarheid winkelstraten Bloemendaal en/of

Overveen;

- Vooraf inspectie verhardingen, met name fietspaden, in het kader van de veiligheid/

bruikbaarheid;

- Verspreiding van de doorlaatbewijzen verder optimaliseren;

-__Continueren en uitbreiden van de telefonische bereikbaarheid van DGP;

- Tijdige aanvraag benodigde vergunningen bij gewenst side event paviljoenhouders

Bloemendaal aan Zee in samenhang met het gebruik van de parkeerterreinen P1 en/of P2.



  


